

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN
 Paix-Travail-Patrie

 RÉGION DU SUD

 DÉPARTEMENT DE LA MVILA

COMMUNE DE MENGONG

COMMISSION INTERNE DE
 PASSATION DES
 MARCHES

BP : 48 MENGONG



REPUBLIC OF CAMEROON
 Peace – Work - Fatherland

 SOUTH REGION

 MVILA DIVISION

 MENGONG COUNCIL

INTERNAL TENDER'S BOARD

 BP: 48 MENGONG

AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT EN PROCÉDURE D'URGENCE
N°006/AONO/PU/C.MNG/CIPM/2025 DU 22/04/2025 POUR LES TRAVAUX DE CONSTRUCTION
D'UN FORAGE A PMH ET DE TROIS (03) PUITS A PMH DANS LES LOCALITES DE KEEKE,
MBO'ABANG ET NNEMEYONG, DANS LA COMMUNE DE MENGONG, DEPARTEMENT DE LA
MVILA, REGION DU SUD.
EN QUATRE (04) LOTS

OBJET DE L'APPEL D'OFFRES :

Dans le cadre de l'exercice des compétences transférées aux Collectivités Territoriales Décentralisées, le Maire de la Commune de Mengong, lance un Appel d'Offres National Ouvert en procédure d'urgence pour la réalisation des pour les travaux de construction d'un forage et de trois (03) puits, tous équipés de PMH, respectivement dans les localités de Nnemeyong 3, ke'ke, Mbo'oabang 2 et Nnemeyong 1, dans la commune de Mengong, Département de la Mvila, Région du sud en quatre (04) lots.

1. CONSISTANCE DES TRAVAUX

La consistance des travaux à réaliser dans le cadre du présent Appel d'Offres est définie ainsi qu'il suit :

Lots	Intitulés	Consistance des travaux
01	CONSTRUCTION D'UN FORAGE A PMH A NNEMEYONG 3	<ul style="list-style-type: none"> ✓ LA MOBILISATION DU CHANTIER ✓ LA FORATION ✓ L'EQUIPEMENT-DEVELOPPEMENT ✓ ESAI DE POMPAGE, ANALYSE ET TRAITEMENT DE L'EAU ✓ REALISATION DE LA SUPERSTRUCTURE ET EXAURE ✓ LA LABELLISATION, APPROPRIATION ET PERRENNISATION DE L'OUVRAGE
02	CONSTRUCTION D'UN PUIT A PMH A NNEMEYONG 1	<ul style="list-style-type: none"> ✓ TRAVAUX PREPARATOIRES ✓ FONCAGE ET EXTRACTION DES DEBLAGIS ✓ CAPTAGE DU PUITS ✓ CUVELAGE ✓ CONSTRUCTION DE LA SUPERSTRUCTURE ✓ EXHAURE
03	CONSTRUCTION D'UN PUIT A PMH A KEEKE	<ul style="list-style-type: none"> ✓ DEVELOPPEMENT ET POMPAGE ✓ PERRENNISATION DE L'OUVRAGE
04	CONSTRUCTION D'UN PUIT A PMH A MBO'ABANG	<ul style="list-style-type: none"> ✓ TRAVAUX PREPARATOIRES ✓ FONCAGE ET EXTRACTION DES DEBLAGIS ✓ CAPTAGE DU PUITS ✓ CUVELAGE ✓ CONSTRUCTION DE LA SUPERSTRUCTURE ✓ EXHAURE ✓ DEVELOPPEMENT ET POMPAGE ✓ PERRENNISATION DE L'OUVRAGE

2. ALLOTISSEMENT

Le présent Appel d'Offres est constitué de **Quatre (04)** lots.

3. COÛT PRÉVISIONNEL

Le coût prévisionnel de l'opération à l'issue des études préalables est :

Lots	Intitulés	Cout prévisionnel en chiffre FCFA	Cout prévisionnel en lettre FCFA
01	CONSTRUCTION D'UN FORAGE A PMH A NNEMEYONG 3	8 500 000	Huit millions cinq cent mille
02	CONSTRUCTION D'UN PUIT A PMH A NNEMEYONG 1	6 000 000	Six millions
03	CONSTRUCTION D'UN PUIT A PMH A KEEKE	6 000 000	Six millions
04	CONSTRUCTION D'UN PUIT A PMH A MBO'ABANG	6 000 000	Six millions

4. DÉLAI PRÉVISIONNEL D'EXÉCUTION:

Le délai maximum d'exécution prévu par le Maître d'ouvrage pour la réalisation des travaux objet du présent Appel d'Offres est fixé à **Trois (03) mois pour chaque lots**, soit quatre-vingt-dix jours (90) jours calendaires. Ce délai court à compter de la date de notification de l'ordre de service de démarrage des travaux.

Il revient au soumissionnaire de proposer dans son offre un calendrier d'exécution entrant dans le délai sus-indiqué.

5. PARTICIPATION ET ORIGINE :

La participation au présent Appel d'Offres National est ouverte à égalité de conditions à toutes les Entreprises de droit camerounais et à tout groupement d'entreprise justifiant des capacités juridiques, techniques et financières dans la réalisation des travaux qui en constituent l'objet.

6. FINANCEMENT :

Les prestations, objet du présent Appel d'Offres, sont financées par le Budget d'Investissement Public du Ministère de l'Eau et de l'Energie, exercice 2025 de la République du Cameroun, sur la ligne d'imputation budgétaire suivante : _____.

7. Mode de soumission:

Le mode de soumission retenu pour cette consultation est hors ligne.

8. CAUTIONNEMENT PROVISOIRE

Le cautionnement de soumission acquittée à la main, timbrée et accompagnée d'un récépissé de la CEDEC conformément aux point 1 et 2 de la lettre circulaire N°0019/LC/MINMAP du 24 juin 2024 dont le montant s'élève à :

Lots	Intitulés	Montant caution en chiffre FCFA	Montant caution en lettre FCFA
01	CONSTRUCTION D'UN FORAGE A PMH A NNEMEYONG 3	170 000	Cent soixante-dix mille
02	CONSTRUCTION D'UN PUIT A PMH A NNEMEYONG 1	120 000	Cent vingt mille
03	CONSTRUCTION D'UN PUIT A PMH A KEEKE	120 000	Cent vingt mille
04	CONSTRUCTION D'UN PUIT A PMH A MBO'ABANG	120 000	Cent vingt mille

d'une durée de validité de 120 jours, établi et valable jusqu'à trente (30) jours au-delà de la date initiale de validité des offres. L'absence de la caution de soumission délivrée par une banque de premier ordre ou un organisme financier de première catégorie autorisé par le Ministère chargé des Finances à émettre des cautions dans le cadre des marchés publics, entraînera le rejet pur et simple de l'offre. Une caution de soumission produite mais n'ayant aucun rapport avec la consultation concernée est considérée comme absente. La caution de soumission présentée par un soumissionnaire au cours de la séance d'ouverture des plis est irrecevable.

9. CONSULTATION DU DOSSIER D'APPEL D'OFFRES

Le dossier physique peut être consulté gratuitement dans les services du Maître d'Ouvrage aux heures ouvrables à la **Structure Interne de Gestion Administrative des Marchés Publics de la Commune de Mengong, B.P. 48 Mengong**, Tél : 696 33 34 31/696 38 29 76, dès publication du présent avis.

10. ACQUISITION DU DOSSIER D'APPEL D'OFFRES :

La version physique du dossier d'appel d'offres peut être obtenue à la **Structure Interne de Gestion Administrative des Marchés Publics de la Commune de Mengong, B.P. 48 Mengong**, Tél : 696 33 34 31/696 38 29 76 dès publication du présent avis, contre présentation de l'original de la quittance de versement de la somme non remboursable de **Cinquante Mille (50 000) Francs CFA** représentant les frais d'acquisition du dossier, payables à la Recette Municipale de Mengong. La copie du reçu de ce versement sera jointe au dossier de soumission.

Lors du retrait du DAO, les soumissionnaires devront se faire enregistrer en laissant leur adresse complète (B.P., Fax, e-mail, téléphone, etc.)

Il est également possible d'obtenir la version électronique du dossier par téléchargement gratuit aux adresses sus indiquées pour la version électronique. Toutefois, la soumission par voie physique ou électronique est conditionnée par le paiement des frais d'achat du DAO.

11. REMISE DES OFFRES

Chaque offre rédigée en Français ou en Anglais en Sept (07) exemplaires dont un (01) original et six (06) copies marquées comme tels, devra parvenir, à la **Structure Interne de Gestion Administrative des Marchés Publics de la Commune de Mengong, porte 01, Boite Postale 48 Mengong**, au plus tard le **26/05/2025, à 13heures**, heure locale et devra porter la mention suivante :

« **AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT EN PROCEDURE D'URGENCE**
N°006/AONO/PU/C.MNG/CIPM/2025 DU 22/04/2025 POUR LES TRAVAUX DE CONSTRUCTION D'UN
FORAGE A PMH ET DE TROIS (03) PUITS A PMH DANS LES LOCALITES DE KEEKE, MBO'ABANG ET
NNEMEYONG, DANS LA COMMUNE DE MENGONG, DEPARTEMENT DE LA MVILA, REGION DU SUD.
EN QUATRE (04) LOTS. »
« **A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement** ».

12. RECEVABILITÉ DES PLIS

Les pièces administratives, l'offre technique et l'offre financière doivent être placées dans des enveloppes différentes séparées et remises sous pli scellé. Seront irrecevables par le Maître d'Ouvrage :

- Les plis portant les indications sur l'identité du soumissionnaire ;
- Les plis parvenus postérieurement aux dates et heures limites de dépôt ;
- Les plis non-conformes au mode de soumission ;
- les plis sans indication de l'identité de l'Appel d'Offres ;
- Le non-respect du nombre d'exemplaires indiqué dans le RPAO ou offre uniquement en copies.

Toute offre incomplète conformément aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres sera déclarée irrecevable. Notamment l'absence de la caution de soumission délivrée par un organisme ou une institution financière agréée par le Ministre en charge des finances pour émettre les cautions dans le domaine des marchés publics ou le non-respect des modèles des pièces du Dossier d'Appel d'Offres, entraînera le rejet pur et simple de l'offre sans aucun recours. Une caution de soumission produite mais n'ayant aucun rapport avec la consultation concernée est considérée comme absente. La caution de soumission présentée par un soumissionnaire au cours de la séance d'ouverture des plis est irrecevable.

13. OUVERTURE DES OFFRES:

L'ouverture des offres se fera en un seul temps dans la Salle de conférence de la Commune de Mengong par la Commission Interne de Passation des Marchés **26/05/2025, à partir de 14heures**, heure locale, en présence ou non des soumissionnaires ou de leurs représentants dûment mandatés et ayant une parfaite connaissance de la soumission dont ils ont la charge.

Seuls les soumissionnaires peuvent assister à cette séance d'ouverture ou s'y faire représenter par une seule personne de leur choix dûment mandatée même en cas de groupement d'entreprises. Sous peine de rejet, les pièces du dossier administratif requises doivent être produites en originaux ou en copies certifiées conformes par le service émetteur ou l'autorité administrative compétente, conformément aux dispositions du Règlement Particulier de l'Appel d'Offres. Elles doivent dater de moins de trois (03) mois ou avoir été établies postérieurement à la date de signature de l'avis de D'Appel d'Offres. En cas d'absence ou de non-conformité d'une pièce du dossier administratif lors de l'ouverture des plis, après un délai de 48 heures accordées par la Commission, l'offre sera rejetée.

14. CRITÈRES D'ÉVALUATION

Les critères sont de deux types : les critères éliminatoires et les critères essentiels. Les critères éliminatoires fixent les conditions minimales à remplir pour tout soumissionnaire pour être admis à l'évaluation. Le non-respect de ces critères entraîne le rejet de l'offre du soumissionnaire. Les critères essentiels sont les critères clés pour juger de la capacité technico-financière des soumissionnaires à exécuter les travaux, objet du présent appel d'offres. L'évaluation des offres suivant les critères essentiels sera faite d'après le système de notation binaire oui/non.

16.1. CRITERES ELIMINATOIRES

Les critères éliminatoires sont :

- L'absence du cautionnement de soumission à l'ouverture des plis;
- La non -production au-delà du délai de 48 h après l'ouverture des plis, d'une pièce du dossier administratif jugée non conforme ou absente lors de l'ouverture des plis, (excepté le cautionnement de soumission);
- Des fausses déclarations, manœuvres frauduleuses ou des pièces falsifiées ;
- Le non-respect de 70% de critères essentiels (70% renvoyant au seuil de qualification des offres techniques) ;
- L'absence de la déclaration sur l'honneur de non abandon des chantiers au cours des trois dernières années ;
- L'absence d'un prix unitaire quantifié dans l'Offre financière ;
- L'absence de possession en propre de la Sonde électrique et le Réservoir de mesure de débit pour tous les lots
- L'absence d'un élément de l'offre financière (la soumission, les BPU, le DQE) ;
- L'absence de la charte d'intégrité datée et signée ;
- L'absence de la déclaration d'engagement au respect des clauses environnementales et sociales datée et signée ;

16.2. CRITERES ESSENTIELS

Le système de notation des offres est le mode binaire (oui/non). L'évaluation des offres techniques se fera suivant les critères essentiels ci-après définies :

Les critères essentiels à la qualification des soumissionnaires porteront à titre indicatif sur :

- la présentation de l'offre ;
- les références du soumissionnaire ;
- la capacité financière (attestation de solvabilité financière) ;
- la qualification et l'expérience du personnel ;
- les moyens logistiques ;

- la méthodologie ;
- Les preuves d'acceptation des conditions du marché ;

Seules les offres financières des soumissionnaires dont l'offre technique aura obtenu un pourcentage de «oui» supérieur ou égal à 70% seront examinées.

L'évaluation de l'offre financière sera basée sur le montant total de l'offre du soumissionnaire. Elle consistera à l'analyse de la cohérence des prix ainsi que la vérification des calculs et de l'ensemble des prescriptions y relatives. Toute offre non conforme aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres et non produite en sept (07) exemplaires dont un (01) original sera purement et simplement rejetée.

15. ATTRIBUTION DU MARCHE

Le Maître d'Ouvrage attribuera le marché au soumissionnaire ayant présenté une offre remplissant les critères de qualification technique et financière requises et dont l'offre sera évaluée la moins-disante en incluant le cas échéant les remises proposées.

16. LE NOMBRE MAXIMUM DE LOTS :

On peut être attributaire de plus de 1 lot.

17. DURÉE DE VALIDITÉ DES OFFRES

Les soumissionnaires restent engagés par leur offre pendant 90 jours à partir de la date limite initiale fixée pour la remise des offres.

18. RENSEIGNEMENTS COMPLEMENTAIRES

Les renseignements techniques complémentaires peuvent être obtenus aux jours et heures ouvrables auprès à la Structure Interne de Gestion Administrative des Marchés Publics de la Commune de Mengong, porte 01, BP. 48 Mengong, Tél : 696 33 34 31/696 38 29 76.

19. additif à l'appel d'offres

Le Maître d'Ouvrage se réserve le droit, en cas de nécessité, d'apporter toute autre modification ultérieure utile au présent appel d'offres

20. LUTTE CONTRE LA CORRUPTION ET LES MAUVAISES PRATIQUES

Pour toute dénonciation pour des pratiques, faits ou actes de corruption ou faits de mauvaises pratiques, bien vouloir appeler la CONAC au numéro 1517, l'Autorité chargée des Marchés Publics (MINMAP) (SMS ou appel) aux numéros : (+237) 673 20 57 25 et 699 37 07 48, l'ARMP au numéro 222 20 18 03 ou le MO au numéro 696 38 29 76

Ampliations :

- MINMAP/MVILA
- ARMP/SUD
- CIPM
- Affichage
- Chrono

MENGONG, le _____

LE MAIRE,

(AUTORITE CONTRACTANTE)

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix-Travail-Patrie

RÉGION DU SUD

DEPARTEMENT DE LA MVILA

COMMUNE DE MENGONG

COMMISSION INTERNE DE PASSATION

DES

MARCHES

BP : 48 MENGONG



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work - Fatherland

SOUTH REGION

MVILA DIVISION

MENGONG COUNCIL

INTERNAL TENDER'S BOARD

BP : 48 MENGONG

TENDER NOTICE OF OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER IN EMERGENCY PROCEDURE

N°006/ONIT/EP/MNG-C/ITB/2025 OF 22/04/2025 FOR THE CONSTRUCTION OF A PMH BOREHOLE AND THREE PMH WELLS IN THE LOCALITIES OF NNEMEYONG III, KEEKE, MBO'ABANG AND NNEMEYONG I, IN THE MUNICIPALITY OF MENGONG, MVILA DIVISION, SOUTH REGION. IN FOUR (04) LOTS

1. Subject of the invitation to tender

As part of the projects financed by the public investment budget, financial year 2025, the mayor of the Mengong council project owner is launching on behalf of this municipality, a national invitation to tender in emergency procedure for the construction of a pmh borehole and three pmh wells in the localities of KEEKE, MBO'ABANG and NNEMEYONG.

2. Nature of works

The consistency of the reality in this call for tenders defined as follows:

Lots	Intitulés	Consistance des travaux
01	CONSTRUCTION OF A PMH BOREHOLE IN NNEMEYONG 3	<ul style="list-style-type: none"> ✓ GEOPHYSICAL STUDY AND LOCATION OF BOREHOLES AND SITE INSTALLATION, ✓ THE MOBILIZATION OF THE CONSTRUCTION SITE ✓ DRILLING ✓ PUMPING DEVELOPMENT ✓ THE SUPERSTRUCTURE AND EXAURE ✓ SECURING THE BOREHOLES: CONSTRUCTION OF A 3M X 3M X1, 2M FENCE ✓ THE LABELING, APPROPRIATION AND PERPETUATION OF THE WORK ✓
02	CONSTRUCTION OF PMH WELL IN NNEMEYONG 1	<ul style="list-style-type: none"> ✓ THE CHOICE OF LOCATION (HYDROGEOLOGICAL STUDY); ✓ THE MOBILIZATION OF THE CONSTRUCTION SITE ✓ SINKING ✓ CASING ✓ CAPTURE ✓ THE SUPERSTRUCTURE
03	CONSTRUCTION OF PMH WELL IN KEEKE	<ul style="list-style-type: none"> ✓ THE DEWATERING ✓ PUMPING DEVELOPMENT AND TESTING ✓ THE LABELING, APPROPRIATION AND SUSTAINABILITY OF THE WORK
04	CONSTRUCTION OF PMH WELL IN MBO'ABANG	<ul style="list-style-type: none"> ✓ ✓ ✓

3. Allotment

This call for tenders is made up four (04) lots:

4. Provisional Budget

The estimated cost of the works that are the subject of this call for tenders are :

Lots	Intitulés	PREVISIONAL BUDGET in figures FCFA	Montant caution in letters FCFA
01	CONSTRUCTION OF A PMH BOREHOLE IN NNEMEYONG 3	8 500 000	Eight million five hundred thousand

02	CONSTRUCTION OF PMH WELL IN NNEMEYONG 1	6 000 000	Six million
03	CONSTRUCTION OF PMH WELL IN KEEKE	6 000 000	Six million
04	CONSTRUCTION OF PMH WELL IN MBO'ABANG	6 000 000	Six million

5. Estimated execution deadline

The maximum time planned by the Project Owner for carrying out the work covered by tender is set at three (03) months, or ninety (90) calendar days. This period runs from the date of from the date of notification of the service order for the start of work. It is up to the bidder to propose in his offer an execution for carrying out the works which constitute the object.

6. Participation and origin

Participation in this invitation to tender is open to all companies under and any other group of companies Cameroon law with good experience in carrying out civil engineering works and justifying technical and financial capacities for carrying out the works which constitute the object.

7. Financing

The works that are the subject of this invitation to tender are financed by transferred resources of MINEE, Public Investment Budget (PIB), 2025 financial year, and budget item n° _____

8. Bidding method

The submission method chosen for this consultation is offline.

9. Bid bond

The submission bond is paid by hand, stamped and accompanied by a receipt of the CEDEC in accordance with points 1 and 2 of the circular letter number 0019/LC/MINMAP OF JUNE 24, 2024 (according to model joint), of an amount of which amounts to:

Lots	Intitulés	Déposit amount in figures FCFA	Déposit amount in letters FCFA
01	CONSTRUCTION OF A PMH BOREHOLE IN NNEMEYONG 3	170 000	One hundred and seventy thousand
02	CONSTRUCTION OF PMH WELL IN NNEMEYONG 1	120 000	One hundred and twenty thousand
03	CONSTRUCTION OF PMH WELL IN KEEKE	120 000	One hundred and twenty thousand
04	CONSTRUCTION OF PMH WELL IN MBO'ABANG	120 000	One hundred and twenty thousand

of 120 days, established by a first – rate bank or a first category financial organization authorized by the ministry in charge of finance of Cameroon to issue sureties within the framework of public procurement or any other form provided for in the regulation in force (certified check, bank check, legal mortgage). Unless otherwise otherwise provided by the financing agreement and relating to the subject of the tender concern and valid up to thirty (30) days beyond the initial date limit of the validity of bids.

The absence of the bid bond issued by a first-rate bank or financial body of first category authorised by the Minister in charge of Finance to issue bonds for public contracts shall lead to the immediate rejection of the offer. A bid bond submitted but that does not have any relation with the consultation concerned shall be considered as absent. The bid bond presented by a tenderer at the bid opening session shall not be accepted

10. Consultation of tender file

The hard copy of the may be consulted free of charge during working hours in the service of the internal structure for the administrative management of public contracts (ISAMPC) in the municipality P.O. Box, 48 Mengong, door number 01, tel: 696 33 34 31/ 696 38 29 76, from this notice publication.

11. Acquisition of tender file

The physical version of the tender file can be obtained from internal structure for the administrative management of public contracts (ISAMPC) in the municipality P.O. Box, 48 Mengong, door number 01, tel: 696 33 34 31/ 696 38 29 76, from this notice publication upon presentation of the original receipt of the non-refundable amount of **50 000 (fifty thousand) francs CFA** for payment of the payable to the municipal revenue of Mengong.

When withdrawing the bidding document, bidders must register, leaving their full address (PO, email, telephone, etc). It is equally possible to obtain the electronic version of the tender file by downloading it free of

charge though the addresses indicated above however, online submission is subject to the payment of tender file purchase fees.

12. Submission of bids

Each offer drafted in English and French in seven (07) copies including the original and six (06) copies marked as such, should reach against receipt at the Mengong Council **P.O.BOX: 48** internal structure for the administrative management of public contracts (ISAMPC) in the municipality P.O. Box 48 Mengong, door number 01, Tél: 696 33 34 31/696 38 29 76, not later than **26/05/2025 at 1 pm** in local time and should carry the inscription:

**"TENDER NOTICE OF OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER IN EMERGENCY PROCEDURE
N°006/ONIT/EP/MNG-C/ITB/2025 OF 22/04/2025 FOR THE CONSTRUCTION OF A PMH BOREHOLE AND
THREE PMH WELLS IN THE LOCALITIES OF MBO'ABANG III KEEKE, MBO'ABANG I AND NNEMEYONG,
IN THE MUNICIPALITY OF MENGONG, MVILA DIVISION, SOUTH REGION. IN FOUR (04) LOTS.**

To be opened only during the bid-opening session"

13. Admissibility of bids

The administrative documents, the technical offer and the financial offer must be placed in separate envelopes and submitted in a sealed envelope.

The Project Owner shall not accept:

- Bids bearing information on the identity of the tenderers;
- Bids submitted after the closing date and time for submission of bids;
- Envelopes without indication on the identity of the Invitation to Tender;
- *Bids non-compliant with the bidding mode;*
- Failure to comply with the number of copies specified in the RPAO or offer in copies only;

Any incomplete offer in accordance with the prescriptions of the Tender File shall be declared inadmissible. Especially the absence of a bid bond issued by a financial body or institution approved by the Minister in charge of Finance to issue bonds for public contracts or the failure to comply with the model documents of the Tender File shall lead automatically to the rejection of the bid without any other procedure. A bid bond submitted but not relating to consultation concerned shall be considered as absent. A bid bond presented by a bidder during the bid opening session shall not be accepted.

14. Opening of bids

The bid shall be opened in by the Mengong Council Drawing up Contracts Local Commission of, in the Ceremony Hall, the **26/05/2025 at 2 pm** in the local time, with the presence or not of tender's boards, or theirs representatives clearly mandated and having a perfect knowledge of the file they are charged.

Under pain of being rejected, the required administrative documents must be submitted in originals or copies certified by the issuing service or the relevant administrative authority, in accordance with the provisions of the Special Regulations of the invitation to tender. They shall be no later than 3 (three) months old from the original deadline for the submission of tenders or must have been issued after the date of signature of the Tender Notice.

In case of absence or non-conformity of a document in the administrative file during the opening of bids, after a 48 (forty-eight) hours deadline granted by the Board, the file shall be rejected.

15. Evaluation criteria

[Evaluation criteria are of two types: the eliminatory criteria and essential criteria. No criterion can be eliminatory and essential at the same time.

The aim of these criteria is to identify and reject incomplete offers and substantially not compliant with the conditions laid down in the Tender File, especially with regard to the admissibility of administrative documents, the compliance if the technical offer with the Tender File technical specifications and with the qualification of tenderers.

15.1 Eliminatory criteria

The eliminatory criteria set the minimum conditions to be fulfilled in order to be admitted to evaluation following the essential criteria. They should not be the subject of notation. The failure to comply with these criteria shall lead to the rejection of the bidder's offer.

The eliminatory criteria include:

- Absence of bid bond at the opening of bids;
- Failure to submit, beyond the 48(forty-eight) hours deadline after the opening of bids, a document of the administrative file deemed non-compliant or absent (except the bid bond);
- False declarations, fraudulent schemes or forged documents;
- Failure to comply with 70% essential criteria

- Absence of the sworn statement for not having abandoned contracts during the last three years;
- Absence of a quantified unit price in the financial offer;
- The lack of own possession of the electric probe and the flow measurement tank for all lots;
- Absence of an element in the financial offer (submission, BPU, DQE);
- Absence of integrity charter dated and signed
- *Absence of the dated and signed commitment statement to comply with environmental and social clauses.*

NB: Depending on the specificity of the service, other relevant criteria may be added when drafting the Tender File

15.2 Essential criteria

Essential criteria are the fundamental or key ones that will help to measure the financial and the technical capacity of candidates to execute the services subject of the tender. They should be determined depending on the nature and the content of the services to be executed.

It is necessary to clearly specify the modalities for validating a criterion from the number of sub-criteria to be respected

The essential criteria for the qualification of bidders shall focus especially on:

- Presentation of bid;
- Bidder's references;
- *Financial capacity; (attestation of financial solvency);*
- Personnel qualification and experience;
- Logistic means;
- Methodology;
- Proof of acceptance of market condition

NB: Only the financial offers of bidders whose technical offer has obtained a 70% of yes greater than or will be examined

The evaluation of the financial offer will be based on the total amount of the bidder's offer. It will consist of analyzing the consistency of prices as well as verifying the calculation and all the related requirements. Any offer not in compliance with the requirements of the DAO and not produced in the seven copies including one original will be purely and simply rejected.

16. Award of contract

The Project Owner or the Delegated Project Owner shall award the contract to the bidder whose bid meets the required technical and financial qualification criteria and whose offer was evaluated as the lowest by including as the case may be, the rebates proposed

(In case of allotment, specify the maximum number of lots a candidate may be awarded)

17. Maximum number of lots:

We can be awarded more than one batch.

18. Duration of validity of bids

Bidders shall remain committed to their bids for 90 days from the initial deadline set for the submission of bids.

19. Further information

Additional information may be obtained during working hours from the service of the internal structure for the administrative management of public contracts (ISAMPC) in the municipality P.O. Box, 48 Mengong, door number 01, tél: 696 33 34 31/ 696 38 29 76

20 addendum to the call for tenders

The Contracting Authority reserves the right, if necessary, to make any other subsequent useful modification to this call for tenders

21 Fight against corruption and malpractices

For any denunciation of corruption attempt practices, facts or acts, please call the National Anti-Corruption Commission (NACC) on 1517, the Authority in charge of Public Contracts (MINMAP) (SMS or call) on (+237) 673 20 57 25 and 699 37 07 48, the ARMP on 222 20 18 03 or the PO/DPO on 696 38 29 76.

Mengong of _____
Mayor

Copies:

- **Delegated in charge of Public Contracts /MVILA**
- ARMP/SUD
- Chairperson of the TB concerned
- Notice board/file